
   Zápis z 36. schůze Rady obce konané 2.6.2017 v 18.00 hod. 

Přítomni: J. Březka, B. Křížová, Mgr. M. Chalupa, P. Viliš,  ing. L. Dostálová 

Program: 

1. Zahájení 

2. Pronájem bytu 

3. Pronájmy pozemků 

4. Uzavření smlouvy s Dial Telecom, a.s. 

5. Žádosti 

6. Různé 

 

 

Jednání:  

1. Jednání zahájil starosta obce v 18. hod. 

2. Na uvolněný byt v obecní bytovce se sešlo 5 žádostí: XXX 

Usnesení č.2/36 RO: RO schválila pronajmout byt uzavřít nájemní smlouvu s XXX. Na 

dobu 1 roku s možností prodloužení. 

 Hlasování: 5-0-0 

3. Pronájmy pozemků: Záměr obce č. 3/2017 

Usnesení č.3a/36 RO: RO schvaluje pronájem pozemku - p. č. 1097 k. ú. Dolní Bory o 

celkové výměře 662 m
2
 XXX  na 1 rok s možností prodloužení za cenu obvyklou. 

 Hlasování: 5-0-0 

Usnesení č.3b/36 RO: RO schvaluje pronájem pozemku - část pozemku p. č. 1228 k.ú. 

Horní Bory o celkové výměře 1605 m
2 
XXX  na dobu 10 let za cenu obvyklou. 

 Hlasování: 5-0-0 

Usnesení č.3c/36 RO: RO schvaluje pronájem pozemku - p.č. 820 k.ú. Horní Bory o 

celkové výměře 1604 m
2
 XXX na dobu 10 let za cenu obvyklou. 

 Hlasování: 5-0-0 

4. Uzavření smlouvy s Dial Telecom, a.s. na vybudování optického kabelu vedeného osadou 

Cyrilov. Do smlouvy byly zapracovány všechny podmínky včetně připomínek obyvatel 

Cyrilova.  

Usnesení č.4/36 RO: RO schvaluje uzavření smlouvy s Dial Telecom, a.s. 

 Hlasování: 5-0-0 

5. XXX podala výpověď z prostor pronajatých k podnikání v budově OÚ. Výpovědní doba končí 

30.6.2017.  

Usnesení č.5/36 RO: RO bere výpověď na vědomí. XXX bude vyzvána  k předání těchto 

prostor. 

 Hlasování: 5-0-0 

6. Různé: - Stížnosti na neúnosnou prašnost kamenolomu. Na popud občanů z části Benátky 

starosta jednal s vedoucím lomu V. Zástěrou, s výrobním přípravářem V. Serišem. Na vedení 

kamenolomu byl zaslán dopis. Během tohoto víkendu bude na drtičce upraveno (opraveno) 

 zkrápění aby bylo výkonnější.  Bude také zkvalitněno odsávání. 

- Žádost do programu OVV Kraje Vysočina nebude podána na výletiště, protože zatím není 

dost podkladů,  žádost bude podána na vybudování chodníků v Horních Borech a na výletiště 

bude příslušná částka převedena v rozpočtu obce. 
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Další detaily k projektu výletiště bude dobré probrat na další připravované schůzce 

k dětskému hřišti 

7. Závěr jednání ve 20.00. hod. 

 

 

 

   

Blanka Křížová       Josef Březka 

místostarostka obce      starosta obce 


